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PUNT PENDENT DE DONAR RESPOSTA RESPOSTA GESTIONADA PEL DISTRICTE

03/03/2021 2  Estat del 

procés 

participatiu 

del Puig del 

castell

Antoni Xavier Antoni Xavier Fernández, Cap de 

Participació, comença a explicar com està el 

procés en aquests moments. La consulta 

prèvia, en principi, era fins al dia 31 de gener, 

però finalment s'ha aconseguit una ampliació. 

Encara s'està treballant en la proposta tècnica degut a la complexitat de l'espai. Un cop finalitzada la fase 

participativa s'està treballant tècnicament en la redacció de la proposta del nou planejament. Ateses les 

característiques especials de la zona, aquest treball presenta unes dificultats més grans i s'ha hagut de 

demanar un estudi topogràfic detallat. Per aquest motiu l'elaboració definitiva de la proposta tècnica s'està 

demorant més del previst inicialment. En quant estigui finalitzada la proposta es realitzarà una 

convocatòria oberta a la ciutadania per explicar-la, tal i com es va preveure a l'inici del procés participatiu. 

Les persones que van participar directament rebran una comunicació directa d'aquesta convocatòria. Fins 

que això no es finalitzi no es pot avançar amb la resta de pasos.

Ja ha finalitzat el període d’excepcionalitat en l’organització de la policia durant la pandèmia per evitar 

contagis massius al cos policial i hem tornat al sistema prepandèmia. També comentar que des del gener 

s’ha posat en marxa una unitat policial (USEC) que aglutina els anomenats policies de barri i que, en 

coordinació amb els Districtes, programarà intervencions per resoldre problemàtiques concrets i/o 

persistents. Al següent enllaç trobareu més informació.

http://www.santboi.cat/NPremsaW.nsf/ca-WebNPTop10-

BASE/C12570A40043BB01C12587B2003B81C9?OpenDocument&Clau=tnoticies&Idioma=ca&Seu=N

Un veï destaca la necessitat d’un semàfor al 

carrer de Carles Martí i Vila (davant de Can 

Jordana en sentit Riera Basté). Comenta  que 

el pas de vianants ubicat en aquest punt és 

molt transitat per alumnes de dues escoles 

diferents. Comenta que  al pas de vianants es 

van col·locar uns leds lluminosos que no han 

arribat a funcionar mai.

Dins de la planificació de ciutat està previst posar aquest semàfor però, analitzant les dades de sinistralitat 

d'aquest punt i de la resta de la ciutat hi ha altres intervencions prioritàries i aquesta, tot i que es farà, no 

és prioritària. El motiu és que en aquest punt, segons ens informa policia, només hi ha hagut un accident 

que involucrés a cotxes i vianants en els darrers 4 anys (des del 2018). Policia ens comenta que hi ha 

altres  punts a Sant Boi que requereixen intervencions més urgents donat que la sinistralitat és molt més 

alta.

Incidència al carrer Pujada de l’Església, que 

fa anys que espera que s’arregli.

Aquesta incidència consisteix en una vorera massa alta però que degut als desnivells que presenta el 

carrer té una sol·lució molt complexa (elevar la via a Joan Bardina) ja s'ha passat al Departament d'obra 

pública i estem pendents de saber si pot entrar dins del pressupost d'aquest any, o no.

Dades de seguretat ciutadana al districte (i 

per barri) dels Mossos d’Esquadra. 

El Cap de proximitat i de l'Oficina de Relacions amb la Comunitat dels Mossos d'Esquadra respón al nostre 

requeriment, en primer lloc, comentant-nos que no diosposa d'autorització per compartir dades 

específiques amb la cioutadania. Tot i això ens confirma les dades aportades per la policia local a la 

sessió de Consell de Districte Est del passat estiu: la delinqüencia i la taxa de criminalitat a Sant Boi està 

per sota de la mitjana al Baix Llobregat.

L'adequació i millora paisatjística d'aquesta rotonda s'ha inclòs en una sol·licitud de subvenció al projecte 

de fons europeu "Next Generation". Ens comenten, des dels serveis tècnics, que aquesta convocatòria no 

es resoldrà fins al juny i per tant, fins a aquelles dates s’ha de ser prudent amb les inversions donat que si 

finalment l’aproven l'Ajuntament haurà de disposar de pressupost per la part de finançament propi a la que 

obliga l'ajut en cas de ser concedit.  Ens comenten que el que es pot intentar de cara a aquest primer 

semestre és fer algunes actuacions amb brigades per tal de millorar-ne l’aspecte.

Policia de barri, s’està treballant en una 

reorganització dels recursos per millorar el 

model de proximitat.

TEMES PENDENTS DE RESPONDRE AL CONSELL

Proposta d’equipar la rotonda d’accés al 

poble per les termes, de manera semblant a 

d’altres rotondes d’accés a  Sant Boi, molt 

més florides i arreglades que aquesta

08/09/2021 3,- · La 

seguretat al 

Districte Est

Albert 

Vilatarsana, 

Intendent Cap de 

la Policia Local 

de Sant Boi

07/07/2021 4,- Precs i 

preguntes

Tècnic de 

Districte


